

## 為提供學生便利，本校建立換寢意願交流區

本平台提供欲換寢同學填寫換寢意願(請點選)，同學填畢後可查看換寢意願一覽表(請點選)。

### 注意事項(填寫前請務必詳閱)：

1. 若有違反本校住宿輔導辦法、學生宿舍公約及違規處理要點等宿舍相關法規之文字，一律刪除。
2. 本表單僅作為欲換寢同學交流之平台，非正式換寢申請管道，如需換寢請依規定期程向各宿舍服務中心提出申請，如有私下更換寢室將依宿舍公約及違規處理要點進行懲處。
3. 本表單僅提供給「已獲得 114 學年床位者」，未獲得床位及未申請床位者請勿填寫。
4. 如有多元性別住宿需求，請洽本組性別友善住宿窗口
5. 聯繫方式請填寫 E-MAIL 作為聯繫方式即可，如填寫超過一項個資將協助更改。
6. 若資訊填寫有非屬實情形，本校不承擔任何責任。

114 學年度第一學期學生宿舍換寢申請作業期程公告：

<https://nchu.cc/6Srba>



換寢意願填寫表



換寢意願一覽表

學生宿舍服務中心敬啟 114.03.28

In order to provide convenience for students, we have set up a platform for exchange of dormitory rooms

This platform provides students who want to change their dormitory to fill in the dormitory preferences, students can view the list of dormitory preferences after filling in the form, please scan the QR-code below to fill in the form.

**Important Notes (Please read carefully before filling out the form):**

1. Any content violating the university's dormitory regulations, guidelines on rules and punishment will be deleted.
2. This form is only an exchange platform for interested students and does not serve as an official room change application. **For official room changes, please submit an application to your dormitory service center during the designated period. Unauthorized room changes will be subject to disciplinary actions according to dormitory regulations.**
3. This form is exclusively for students who have secured a bed in the 114th academic year. Those without an assigned bed or who have not applied for one should not fill out the form.
4. For multi-sex accommodations, please contact our Gender Equality Contact Window.
5. Please provide your email address as the primary contact method. If you include more than one personal information, it will be modified accordingly.
6. The university assumes no responsibility for any false or inaccurate information provided.

For the official dormitory room change schedule of the 114th academic year, please refer to:

<https://nchu.cc/6Srba>



Room change preferences form



Room change preferences overview